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Razgovor vodio: Adnan Bukva – sekretar Udruženja poslodavaca BPK Goražde

  

Ispred firme „FA“ d.o.o. Goražde: Aleksandar Veljković- šef proizvodnje

  

Na kojoj se površini trenutno nalazi Vaša proizvodnja namještaja, koliko imate trenutno
uposlenih, te koliko je dnevna proizvodnja?

  

Proizvodnja namještaja se trenutno nalazi na površini od 2.500 m2. U proizvodnji trenutno radi
31 radnik. Dnevno se proizvede oko 25-30 jedinica pretežno francuskih ležajeva i ugaonih
garnitura u manjem broju, te trosjeda i kauča.

      

Prosječna mjesečna proizvodnja je cca 650 jedinica.
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    Ko su Vaši kupci i i koliko se sedmično distribuira jednica iz Vaše firme?  Naših kupaca ima odsvuda, tako da se naši proizvodi distribuiraju kako u u cijeloj Bosni iHercegovini, tako i van njenih granica: Srbija i Crna Gora.  Od glavnih kupaca izdvojit ću: „Vitorog“ – Novi Sad, „Art invest“- Stara pazova, „Ramond“ –Nikišić-Crna Gora, „Viva“-Sarajevo, „Ezam“-Ilijaš, „Malagić“-Živinice, „Iverex“-Živinice“,„Divan“-Sarajevo, Zenica, Vitez, „Stil“-Sokolac, „DSM“-Kakanj i  mnogi drugi.  Sedmično se plasira tri šlepera robe, od čega jedna šleper odlazi u Srbiju a ostala dva Bosna iHercegovina i Crna Gora.  

    Imate li u planu proširenje proizvodnih kapaciteta i nova zapošljavanja?  U planu firme postoji proširenje proizvodnih kapaciteta i upošljavanje novih radnika.Planiramoproširiti u dužini 20 metara od postojeće hale, te zaposliti i obučiti 20 radnika.  Postoji plan da se dnevno proizvede 50-55 jedinica, odnosno šleper robe.  

  Koje sve faze proizvodnje postoje u Vašoj firmi?  Što se tiče faza proizvodnje to su: stolarija, sklapanje konstrukcije, priprema, tapaciranje,montaža, kontrola, pakovanje, krojenje i šivenje.  

    Šta sve posjedujete od voznog parka?  Što se tiče transporta on je u vlastitoj režiji.Posjedujemo kamion sa prikolicom, jedan minikamion, kombi, viljuškare, a u planu je i kupovina  još jednog kamiona sa prikolicom.  

    Šta je bitno još reći o Vašoj firmi i o Vama kao šefu proizvodnje, Vašem dosadašnjemiskustvu?  Bitno je kazati da je u planu otvaranje radničke menze i pravljenje sektora za razvoj(modeliranje).  Također, ističem da u sklopu firme postoje dva prodajna objekta što je bila i prvobitnadjelatnost.  Proizvodnja datira već godinu dana.  Ja se ovim poslom bavim već 30 godina, a radio sam u poznatim firmama : „Simpo“ Vranje,„Almak“ – Strumica iz Makedonije, „Sinkro“-Sarajevo, italijanskoj firmi: "Diva Divani"idruge.Proveo sam godinu dana na specijalizaciji u Italiji.  Rođen sam u Vranju u Srbiji.  
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  Aleksanadar Veljković    Direktor firme "Fa" d.o. Goražde je Damir Trgo.
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